

**Victoria Shanghai Academy Hong Kong
Model United Nations Conference**

September 8th 2017

Dear Parent/Guardian,

Utahloy International School Zengcheng U2NESCO Model United Nations Team has been invited to participate at this year's Victoria Shanghai Academy Hong Kong Model United Nations Conference (VSAHK MUN) on November 24th – 26th 2017. Student who choose to go to this conference should be experienced MUN delegates that are willing and able to participate in the conference activities over the course of the three days and two nights. This is a great opportunity for our delegates and they will be expected to represent UISZ with pride and act appropriately at all times.

The bus is planning to leave school right after classes end on Friday 24th of November and we should be returning late in the evening on the 26th. Students that are not boarder will need to board on the night of the 26th. Boarding arrangements must be made ahead of time and are the responsibility of the student. Each delegate is responsible for bringing appropriate materials and dress for a MUN conference. Students will be required to attend lunch meetings prior to departure to go over expectations and rules on this trip. Students are expected to meet the expectations of the supervisors on this trip. If students are unable to meet those expectations they will be asked to leave the event and possible asked to return back to UISZ.

The cost of this conference is 1000 RMB and must be paid with the return of this form. The fee for this event will cover lunches, hotels, and some transportation. It is expected that students bring some extra money for snacks and metro rides, when required. More details about costs will be discussed during our pre-departure meetings.

Field Trips and activities off campus are part of the educational program, supporting the learning your child is doing in the MYP/DP Programmes. Such activities provide an extra dimension to classroom learning. These activities, although beneficial, are an opportunity for the students but if students cannot meet the expectations set forth they should not attend.

Students are responsible for ensuring that their visas are valid and up to date.

Regards,



Gregory Peebles
MUN Coordinator

gpeebles@uiszc.org

PERMISSION NOTE FOR VSAHK MUN

I give permission for my child _____, to attend the Victoria Shanghai Academy Hong Kong Model United Nations Conference from November 24th – 26th 2017.

*Please state any allergies of other medical issues that we need to be aware of:

*Emergency contact number (e.g. parents mobile phone number)

In case of emergency involving my child, I understand every effort will be made to contact me. In the event I cannot be reached, I hereby give my permission to the medical provider selected by the adult leader in charge to secure proper treatment for my child.

Parent/ guardian signature: _____

Date: _____

Form, money (1000RMB), and a copy of student passport / visa must be returned to Mr.

Peebles by Monday, September 25th, 2017

维多利亚上海学院香港院区模拟联合国会议

2017年9月8日

尊敬的家长/监护人,

增城誉德莱国际学校受邀参加联合国教科文组织的在今年11月24日 – 11月26日在香港举办的维多利亚上海学院香港院区模拟联合国会议(VSAHK MUN)。参与这次会议的学生将会有机会体验模拟联合国的代表选举,并且将会在这3天2夜的课程中参与到非常多的本次大会组织的活动。这对于我们的学生参选代表来说是一次非常好的机会,让他们可以非常自豪地代表增城誉德莱国际学校,期待我们这次所选出来的参选代表在这次的会议中随时保持良好的表现。

校巴将会在11月24日周五放学后出发,学生们将会在11月26日的晚上回到学校。所有参加这项活动的学生如果是走读生的话,他/她都需要在11月26日的晚上住在学校宿舍。学生将负责当天晚上需要住宿的灵活住宿表格的填写。每一位学生代表将负责为自己准备这次模拟联合国会议会议所需要的所有材料和合适的服装。学生们在这次活动出发之前需要参加一次午餐会议,在会议上,带队的老师将会和参与这次活动的学生们讲述老师对于他们的期望,以及这次活动中需要遵守的规则。学生们在这次活动的过程中,需要达到带队老师对于他们的期望。如果学生们不能达到老师的期望,他们将会被老师要求离开这次的活动,回到增城誉德莱国际学校。

这次会议学生需要支付1000元人民币,并且需要将随信的家长同意信件一并交给主办老师。以上的费用将会包括餐费,酒店和某些交通的费用。我们希望学生可以带上少量的零花钱用于购买零食,和在有需要的时候坐地铁。更详细的有关这次旅行的费用相关问题将会在之后的会议上与学生们分享。

短途旅行和校外的活动是国际文凭教育项目的一部分,它对于您孩子完成中学课程项目和高中课程项目都有非常重要的支持作用。这样的活动提供给额外的课外学习体验。这样的活动对于学生来说非常有好处,这给他们提供了一个表现自我的舞台,但是,对于不能达到参加这次会议的要求的学生,他/她不应该报名。

学生还有责任保证他们前往香港的护照是有效的。

您诚挚的,



Gregory Peebles

模拟联合国协调老师

gpeebles@uiszc.org

Utahloy International School Zengcheng

Sanjiang Town, Zengcheng, Guangdong, PRC 511325

+8620 82913201 info@uiszc.org www.utahloy.com

Accredited by



Affiliated with



维多利亚上海学院香港院区模拟联合国会议参与家长同意书

我允许我的孩子 _____, 参加在 2017 年 11 月 24 日 – 11 月 26 日举行的维多利亚上海学院香港院区模拟联合国会议。

*请您在下面填写关于您的孩子需要我们注意到的任何的敏感或是其他的药物过敏问题:

*紧急联系人电话 (例外父母的手机号码)

如果我的孩子遇到了紧急的情况, 我知道老师会竭尽全力与我取得联系。如果还是与我联系不上, 在此我允许本次活动的带队老师为我的孩子提供安全和稳妥的医疗处理。

家长/ 监护人签名: _____ 日期: _____

参加的同意书, 参加活动的费用 (1000 元人民币), 以及学生护照 / 前往香港的签证必须在 2017 年
9 月 25 日前交给 Peables 老师

홍콩 빅토리아 상해 아카데미 모의 유엔 회의 행사

2017 년 9 월 8 일

존경하는 학부모 / 보호자님께,

Utahloy International School Zengcheng U2NESCO 모의유엔 회의팀은 2017 년 11 월 24 일부터 26 일까지 빅토리아 상해 아카데미 홍콩 모의 유엔 회의 행사 (VSAHK MUN)에 초대되었습니다. 이 MUN 회의는 2박 3일 동안 회의 활동에 참여할 수 있으며 경험이 풍부한 학생이어야 참석할 수 있습니다. 이는 저희 MUN 대표단에 커다란 기회가 될 것이며, 자부심을 갖고 UISZ를 대표하는 저희 학생들이 언제나 적절하게 행동할 것으로 기대됩니다.

버스는 11 월 24 일 금요일 수업이 끝난 직후에 학교를 떠나서 26 일 저녁 늦게 돌아올 것입니다. 기숙생이 아닌 학생은 26 일 밤에 임시 기숙을 신청해야 합니다. 기숙 신청은 사전에 이루어져야 하며 이는 학생의 책임입니다. 각 대의원은 MUN 회의를 위해 적절한 자료와 의복을 가져올 책임이 있습니다. 학생들은 출발하기 전에 점심 모임에 참석하여 이 여행에 대한 기대와 규칙을 검토해야 합니다. 학생들은 이 행사에서 지도 교사의 기대에 부응할 것으로 기대됩니다. 학생들이 그러한 기대를 충족시키지 못하면 도중 회의장을 떠나게 될 것이고 UISZ로 돌아갈 것을 요청받을 수도 있을 것입니다.

이 행사 참여비용은 1000RMB이며 아래 신청서와 함께 지불해 주시기 바랍니다. 이 비용에는 점심 식사, 호텔 및 일부 교통편 비용이 포함되어 있습니다. 상황에 따라 학생들이 간식을 구매하고 지하철 이용을 위해 필요한 약간의 추가 비용이 발생할 수 있습니다. 비용에 대한 자세한 내용은 출발 전 회의에서 논의될 것입니다.

캠퍼스 밖에서의 야외 학습 및 활동은 MYP / DP

프로그램에서 자녀가 하고 있는 학습을 지원하는 교육 프로그램의 일부입니다. 이러한 활동은 교실 학습 외에 추가적인 차원에서 제공되는 프로그램입니다. 이러한 활동은 매우 유익하고 학생들에게는 좋은 기회가 될 수 있지만, 학생들이 제시된 기대치를 충족하지 못하면 참석해서는 안 됩니다.

학생들은 본인의 비자 유효 기간 및 갱신 확인에 대해 스스로 책임을 져야 합니다.

감사합니다.



Gregory Peebles
MUN Coordinator

gpeebles@uiszc.org

VSAHK MUN 참가 신청서

저는 제 자녀 _____가 2017년 11월 24-27일에 하는 Victoria Shanghai Academy Hong Kong Model United Nations Conference 에 참석하는 것을 허락합니다.

*학교가 알아야 할 알리지 등 학생의 의료 관련 주의 사항이 있다면 기술향 주십시오. :

*긴급 연락처 (보호자 핸드폰 연락처)

자녀와 관련된 응급 상황이 발생하는 경우, 학교는 저에게 연락하기 위해 모든 노력을 기울일 것입니다.

본인이 해당 지점에 갈수 없는 경우, 본인은
제 자녀의 적절한 치료를 보장하기 위해 담당 성인 책임자가 선정한 의료 제공자에게 치료를 받게 하는 것에 대한
권한을 허락합니다.

학부모/ 보호자서명: _____ 날짜: _____

신청서, 참가비 (1000RMB), 학생 여권 및 비자란 복사본을 2017년 9월 25일(월)까지 Mr.

Peebles 선생님에게 보내주시기 바랍니다.